



Crown Brands Acquires Tomlinson Industries

Crown Brands LLC of Lincolnshire, IL has completed the acquisition of Tomlinson Industries of Cleveland, Ohio.

Founded in 1911, Tomlinson Industries is the world's leading manufacturer of No-Drip® faucets and fittings for beverage and liquid dispensing. Throughout their 107 years of existence, Tomlinson added many product lines to include countertop cooking equipment, cast iron and thermal platters and skillets, Modular® Dispensing Systems and other products for the commercial foodservice industry. Tomlinson Industries is well-known for their No-Drip®, Pro-Flo™, Modular® Dispensing Systems, Simpli-Flex®, Glenray®, Fusion, Marston, C-Kure®, and Chef's Edge® brands.

Crown Brands CEO Tony Battaglia shared that "Tomlinson's products fit well into Crown's range of commercial foodservice equipment and supply items. This acquisition extends our ability to support our dealer, distributor, OEM and chain account customers with the highest quality products." Tomlinson President Mike Figas added, "We're excited with the growth opportunities that becoming part of the Crown Brands family accords us."

For more information, please contact Jeanne Engle, Director of Marketing, at 216-587-3400 ext. 285 or jengle@tomlinsonind.com

Visit www.crown-brands.com and www.tomlinsonind.com to see the complete line of products available.

Crown Brands fait l'acquisition de Tomlinson Industries

Crown Brands LLC de Lincolnshire, IL a finalisé l'acquisition de Tomlinson Industries de Cleveland, Ohio.

Fondée en 1911, Tomlinson Industries est le premier fabricant mondial de robinets et de raccords No-Drip® pour la distribution de boissons et de liquides. Aux cours de ses 107 ans d'existence, Tomlinson a ajouté de nombreuses gammes de produits incluant des appareils de cuisson de comptoir, plateaux et poêles en fonte thermiques. Modular® Dispensing Systems et autres produits pour l'industrie des services alimentaires. Tomlinson Industries est bien reconnu pour ses No-Drip®, Pro-Flo™, Modular® Dispensing Systems, Simpli-Flex®, Glenray®, Fusion, Marston, C-Kure®, et marque Chef's Edge®.

Tony Battaglia, PDG de Crown Brands, a déclaré : " Les produits de Tomlinson s'intègrent parfaitement à la gamme d'équipements et de fournitures de restaurant commerciale de Crown. Cette acquisition étend notre capacité à aider nos clients concessionnaires, distributeurs, OEM et comptes à chaînes avec des produits de la plus haute qualité." Mike Gigas, Président de Tomlinson, a ajouté : " Nous sommes enthousiasmés par les opportunités de croissance que nous offre la famille de Crown Brands. "

Pour plus d'informations, veuillez contacter Jeanne Engle, Directrice du Marketing, au 216-587-3400, poste 285 ou jengle@tomlinsonind.com

Visitez www.crown-brands.com et www.tomlinsonind.com pour voir la gamme complète de produits disponibles.

CROWN BRANDS, LLC